
 آرمان ملی: به نظر می رسد اختلاف داخلی 
در استقلال بیش از آن چیزی است که گفته یا 

شنیده می شود. 
   نظر عضو هیات مدیره

علیرضا خانی عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال پس از پیروزی آبی پوشان مقابل 
استقلال خوزستان درباره بدهی این تیم گفت: 
از گذشته نزدیک به 600 میلیارد تومان بدهی 
ما باقی مانده است. ما بخشی از بدهی مربوط 
به سنوات بازیکنان، باقیمانده از فصل گذشته را 
پرداخت کردیم و همچنان بدهی های ما باقی 
مانده است تا منابع مالی بیاید و بقیه بدهی ها 
را تسویه کنیم. وی درباره اختلاف نظر بین 
خطیر و نکونام هم گفت: ما قرار است روز سه 
شنبه جلسه هیات مدیره را تشکیل دهیم و 
اگر بتوانیم از نکونام دعوت می کنیم تا در این 
جلسه اختلاف نظرهای دو طرف را برطرف 
کنیم. عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در 
واکنش به جذب بازیکن خارجی تصریح کرد: 
فعلاً لیست ما پر است. البته یک بازیکن مصری 
را به خدمت گرفتیم که اگر بلیت او اوکی شود 
در همین یکی دو روز به ایران می آید. خانی 
راجع به جذب دروازه بان جوان آلومینیوم نیز 
یادآور شد: در این خصوص اطلاعی ندارم. ما 
سه گزینه داشتیم که در این خصوص در حال 
مذاکره هستند و احتمالاً روی یک گزینه به 
نتیجه می رسند. وی همچنین درباره وضعیت 
اسپانسر باشگاه استقلال به خبرنگاران گفت: 
ما اسپانسر را برای چهار بازی ابتدایی هماهنگ 
کرده بودیم. یک ماهی هم که وقفه است بین 
مسابقات، در حال مذاکره با دو سه اسپانسر 
هستیم و با هر کدام که بیش ترین منافع را 
برای باشگاه داشته باشد به نتیجه می رسیم. 
قرار نیست با هر مبلغی به توافق برسیم و ما 

منافع سازمان مان را در نظر می گیریم. عضو 
هیات مدیره باشگاه استقلال در پاسخ به این 
سؤال که درباره تبلیغات محیطی با سازمان 
لیگ به نتیجه رسیده اند یا خیر، تصریح کرد: 
در این خصوص هم آقای خطیر و سمیعی در 
حال مذاکره هستند و فکر می کنم به زودی 
به نتیجه برسند. خانی در واکنش به اینکه 
وضعیت بدهی باشگاه استقلال به سازمان 
لیگ به کجا رسید، خاطرنشان کرد: این 
موضوع همچنان پابرجاست. وی راجع به 
اینکه هواداران استقلال و جواد نکونام از نحوه 
عملکرد مدیریت باشگاه ناراضی هستند، 
اظهار داشت: نکونام به عنوان سرمربی تیم 
حق دارد. او یک خواسته هایی دارد و هواداران 
هم از او خواسته هایی دارند و مسئولیت تیم 
برعهده نکونام است. ما هم دنبال این هستیم 
که اختلاف نظری هم اگر وجود دارد حل شود 
و این موضوع را در جلسه هیات مدیره روز سه 
شنبه مطرح خواهیم کرد. بحث های دیگر هم 
مربوط به جذب اسپانسر و بازیکن خواهد بود و 
نتیجه آن را روز سه شنبه شفاف خواهیم گفت. 

   واکنش نکونام 
جواد نکونام در واکنش به اظهارات علیرضا 
خانی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال مبنی 
بر قطعی شدن حضور عمر وردا، بازیکن مصری 
در جمع آبی پوشان گفت: مصاحبه را گوش 
نکرده ام ولی گفتم هر بازیکنی سر تمرین آمد 
مورد تأیید است. بازیکن را خودم دیدم ولی در 
آوردن او تأخیر داشته ایم. چند هفته گذشته 
است و امیدوارم زودتر بیاید و به تیم کمک کند. 
نکونام در رابطه با قطع همکاری تیم رسانه ای 
او از سوی مدیران باشگاه استقلال خاطرنشان 
کرد: تیم رسانه ای نداشتیم و دوستانم کمک 
می کردند چون قراردادی نداشتند. من تیم 

رسانه ای ام را انتخاب می کنم و اگر قرار باشد 
کسی را کنار بگذارند و بخواهند کسی را از 
باشگاه اطراف تیم بگذارند من هم می فرستم 
باشگاه که استراحت کند تا آنجا در خدمتش 
باشیم. کسی قرارداد نداشت که برکنار شود. 
اینها دوستان من هستند و خیلی از نفرات 
نیز بیرون از باشگاه مثل شما دوستان هستند 
که از دوستانم محسوب می شوند. این کاری 
که باشگاه انجام داد خنده دار بود. نکونام در 
واکنش به این سوال که استقلال چه می بازد 
و چه می برد، آرامشی ندارد و قرار است چه 
زمانی این شرایط به پایان برسد، گفت: مدیران 
باشگاه هستند و می توانید از آنها سوال کنید که 
چه زمانی قرار است آرامش برگردد. وی درباره 
اظهارات خانی، عضو هیات مدیره استقلال که 
از دعوت او به جلسه روز سه شنبه هیات مدیره 
استقلال خبر داده است، گفت: هیچ کسی به 
من چیزی نگفته و اگر هم جلسه ای باشد، قطعاً 
شرکت نمی کنم. ما کاری نداریم و بازیکن پول 
می خواهد. ابتدا کار بازیکنان را انجام دهند و 
احترام بگذارند و در ادامه خانی علیه ما مصاحبه 

نکند، نمی خواهد کار دیگری کند. 
   صحبت پیشکسوت 

علی چینی پیشکسوت استقلال در خصوص 
وضعیت این تیم گفت: استقلال در فصل نقل 
و انتقالات دو سه مهره خوب خود را از دست 
داد و تنها یک جانشین خوب گرفت. در حالی 
که سپاهان، تراکتور و حتی پرسپولیس موفق 
شدند نفرات خوبی را در اختیار بگیرند. علی 
خطیر به عنوان مدیرعامل استقلال، نفر اول 
این باشگاه است و نقش پدر تیم را دارد. او باید 
با نکونام سازش کند و خواسته های او را برای 
موفقیت استقلال برآورده کند. اگر استقلال در 
فرصت کم باقیمانده تقویت نشود در طول فصل 

به مشکل می خورد و برای حفظ فاصله با رقبای 
خود در مسیر قهرمانی به دردسر می افتد. 
همچنین ایمان عالمی مربی سابق استقلال در 
مورد واکنش سرمربی استقلال به صحبت های 
عضو هیات مدیره باشگاه که نشان می دهد 
دلخوری هایی دارد، عنوان کرد: در صحبت های 
نکونام این مساله مشهود است. آنطور  که من 
شنیدم به عنوان مثال بدون اجازه سرمربی 
آریا برزگر رفت یا بازیکنانی که می خواهد 
جذب نمی شوند. در هیچ کجای دنیا بدون 
اجازه سرمربی بازیکن به تیم اضافه نمی شود. 
باید جذب بازیکن با تایید او باشد. مدیریت 
باید خواسته های سرمربی را تامین کند. حالا 
اولویت های یک، دو و سه دارد که براساس 
شرایط باشگاه است. مدیریت باید از تمام 
توانایی های خودش برای بهتر شدن شرایط تیم 
استفاده کند. وی در مورد اینکه صحبت های 
بازیکنان نیز نشان می دهد بین مجموعه تیم 
و مدیریت اختلافاتی وجود دارد، گفت: با 
توجه به عمق ماجرا و صحبت های نکونام که 
می گوید می خواهند من بروم، این مساله باید 
هر چه زودتر ریشه یابی و حل شود. هواداران و 
پیشکسوتان او را دوست دارند. کاریزما، دانش 
و تجربه دارد. به درد استقلال می خورد. او 
عاشقانه استقلال را دوست دارد. من با نکونام 
کار  کرده ام. بازیکن توانمند و کاپیتان تیم  
ملی بوده، باید هرچه زودتر جلوی این مساله 
گرفته شود. مدیران تصمیمات بهتری بگیرند 
تا مشکل حل شود و دود آن به چشم هواداران 
نرود. مدیریت باید در کنار سرمربی باشد و 
باعث موفقیت استقلال شود. باید تعامل خوبی 
ایجاد شود، هرچند با شرایطی که من می بینم 
فکر می کنم هرچه زودتر باید یک طرف ماجرا 

تصمیم دیگری بگیرد. 
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گفت وگو

  کوتاه 
آرمان ملی: در مهم ترین دیدار هفته چهارم روز چهارشنبه 
تیم های پرسپولیس و فولاد به مصاف هم می روند. کمتر 
کارشناسی تصور قعرنشینی فولاد را در لیگ بیست و سوم 
می کرد، اما قرمزپوشان اهوازی با علیرضا منصوریان بدون 
امتیاز و با 9 گل خورده آخرین تیم جدول هستند! پرسپولیس 
7 امتیازی هم به لطف گل آفساید به ذوب آهن بدون شکست 
است و چهارشنبه شب ورزشگاه شهدای فولاد برخلاف 
ورزشگاه آزادی هم چمن خوبی دارد هم سکوهای مناسبی 
برای حضور هواداران به این ترتیب دیگر گل محمدی سرمربی 
پرسپولیس بهانه ای برای نق زدن نخواهد داشت! حریف هم که 
سرمربی ندارد و در وضعیت بحرانی به سر می برد بنابراین آقای 
امپراتور پرسپولیس هیچ بهانه ای برای نبردن و نرسیدن به 
صدمین برد با پرسپولیس نخواهد داشت! حمیدرضا شعبانی 
مدیرعامل باشگاه فولاد اعلام کرده است که تنها ۱0 درصد 
از ظرفیت ورزشگاه این تیم به پرسپولیسی ها داده می شود. 
همچنین گفته است تحت هیچ شرایطی حاضر نیستند که 

بیش از این، جایگاهی را در اختیار تیم مقابل قرار دهند. 

بیــن المــلل 
 به گزارش EPL، محمد صلاح سخت مورد توجه الاتحاد 
قرار گرفته است و سران باشگاه عربستانی قصد دارند که 
این بازیکن را به هر قیمتی که شده جذب کنند. صلاح با 
لیورپول قرارداد دارد و یورگن کلوپ بعد از پیروزی اخیر 
تیمش برابر نیوکاسل اعلام کرد: داستان صلاح را پایان یافته 
بدانید چراکه او اصلا فروشی نیست. باشگاه الاتحاد دست 

بردار صلاح نیست و این بار رقم خود را 
برای جذب این فوق ستاره مصری 
افزایش داد. الاتحاد برای وسوسه 
کردن لیورپول به جذب صلاح این 

بار پیشنهاد ۱۵0 میلیون یورویی 
به این تیم پیشنهاد داد این درحالی 

است که رقم قبلی ۱00 میلیون یورو 
بود. باشگاه الاتحاد علاوه بر دادن 
چنین مبلغی به لیورپول حاضر 

است که سالانه ۱00 میلیون 
یورو حقوق هم به صلاح 
پرداخت کند که این چند 
برابر رقمی است که او در 

لیورپول دریافت می کند. 

اولین پیروزی تیم هاکی چمنی  
مردان در قهرمانی آسیا

ایسنا: تیم  ملی هاکی پنج نفره چمنی مردان 
در اولین دیدار خود در رقابت های قهرمانی آسیا 
در عمان برابر هنگ کنگ به برتری رسید. تیم  
ملی هاکی پنج نفره چمنی مردان در اولین 
دیدار خود در مسابقات قهرمانی آسیا، تیم هنگ 
کنگ را با نتیجه 7 بر ۲ شکست داد. گل های 
تیم ملی ایران را نوید طاهری و محمدعلی 
صالحی پور هر کدام ۲ گل، ذبیح ا... راه چمنی، 
امیرمهدی میرزاخانی و عارف حامدی هرکدام 
۱ گل به ثمر رساندند. تیم  ملی ایران در دومین 
بازی چهارشنبه به مصاف اندونزی می رود. 
تیم ملی هاکی چمنی مردان پیش از شرکت در 
رقابت های قهرمانی آسیا به مدت 6 روز با تیم ملی 
عمان میزبان مسابقات اردوی مشترک داشت. 
تیم ملی کشورمان در این مسابقات با هنگ 
کنگ، اندونزی، قزاقستان و افغانستان همگروه 
است. مسابقات قهرمانی آسیا هاکی پنج نفره 
چمنی مردان تا ۱۱ شهریور در صلاله عمان 
برگزار می شود که تیم های برتر مجوز حضور در 

جام جهانی را کسب می کنند. 
 

خارج ازمستطیل سبز

 کین: به بکام فکر کردم  
و راهی بایرن شدم 

هری کین اعتراف کرد که از دیوید بکام الهام 
گرفت تا تابستان امسال به بایرن مونیخ برود. به 
گزارش تایمز، درخشش هری کین با پیراهن 
بایرن مونیخ ادامه دارد و او در اولین بازی خود در 
بوندسلیگا گلزنی کرد و در هفته دوم نیز توانست 
برای تیمش دو گل به ثمر برساند. کین به اولین 
بازیکن انگلیسی تبدیل شد که در دو بازی اولش 
در بوندسلیگا گلزنی می کند. این مهاجم انگلیسی 
بعد از درخشش در هفته دوم بوندسلیگا گفت: 
پیشرفت های زیادی هنوز در راه است اما شروع 
فصل با دو برد، شروع بسیار خوبی است. مثل 
همیشه از حمایت شما متشکریم. من از تک تک 
هواداران در استادیوم که نام من را صدا می زنند 
قدردانی می کنم. منتظر هفته آینده باشید. باید 
بتوانیم روند نتیجه گیری مان را ادامه دهیم. کین 
با انتقال ۱00 میلیون پوندی از تاتنهام به بایرن 
مونیخ رفت و به حضور نزدیک به دو دهه اش 
با تیم شمال لندن پایان داد. کاپیتان تیم ملی 
انگلیس هم چنین توضیح داد که بکام که دو دهه 
قبل از منچستریونایتد به رئال مادرید نقل مکان 
کرد، به او انگیزه داد که بازی در خارج از کشور را 
انتخاب کند. کین در گفت وگو با بیلد گفت: شاید 
حضور من به این جا بتواند الهام بخش بازیکنان 
جوان انگلیسی باشد تا همین کار را انجام دهند 
و آن قدم را بردارند. به یاد دارم که دیوید بکام از 
منچستریونایتد به رئال مادرید رفت. من یک بچه 
بودم و تحت تاثیر این انتقال بودم و گفتم چه 

تجربه شگفت انگیزی. 

خبـــــر

سوء مدیریت در استقلال 

آبی پوشان تهران در هفته چهارم لیگ برتر مقابل استقلال 
خوزستان به برتری رسیدند. تیم استقلال در این دیدار خوب 
بازی کرد و توانست ۳ امتیاز حساس را بگیرد. خیلی خوشحالم 
که مهرداد محمدی به عنوان بازیکن جدید در این دیدار گل 
زد. به نظرم خیلی مهم است که بازیکنان جدید در بازی اول و 
دوم خود گل بزنند و خوب بازی کنند چون اعتماد به نفسشان 
بالا می رود. استقلال خوزستان هم فوتبال خوبی بازی کرد و 
ضد فوتبال بازی نکرد و خیلی خوب و با برنامه بازی می کردند. 
استقلال تهران هم همین طور خوب بازی کرد. هر ۲ تیم فوتبال 
بازی کردند، اما استقلال در خانه اش بهتر بازی کرد و حقش بود 
که ۳ امتیاز این بازی را بگیرد. فوتبال بازی کردن بدون تماشاگر 
جذابیتی ندارد، حضور هوادار لذت زیادی هم برای بازیکنان و 
هم هواداران دارد. زمانی که استادیوم خالی است، بازیکن خیال 
می کند تمرین است و آن حس و هیجان را ندارد. متأسفانه 
برنامه ریزی غلط سازمان لیگ است که سکو ها و زمین ورزشگاه 
آزادی را به این روز انداخته است، در حالی که باید در تعطیلات 
ورزشگاه را بازسازی می کردند، اما قول دادند که به زودی درست 
شود و امیدوارم تماشاگران بتوانند به ورزشگاه بیایند و بازی تیم 
محبوب خود را ببینند و در بازی پرسپولیس و استقلال تماشاگر 
حضور داشته باشد. متاسفانه سوء مدیریت باعث مشکلاتی برای 
تیم استقلال شده است و مدیران برای نکونام کم کاری می کنند 
و کار برای او سخت شده است. به هرحال نکونام خودش بازیکن 
استقلال و کاپیتان تیم ملی بوده و الان سرمربی این تیم شده. 
مدیریت قبلی بازیکن می گرفت و بدهی ها را می داد، اما از وقتی 
خطیر آمده هیچ حرکتی برای تیم نکرده است. او نه بدهی ها را 
داده و نه بازیکن برای تیم گرفته است و فقط قول و وعده و وعید 
داده است. کسی که بخواهد بازیکن بگیرد می تواند بازیکن 
جذب کند، اما خطیر هیچ کاری نکرده است. من فکر می کنم 
اختلافی که بین نکونام و خطیر به وجود آمده به استقلال لطمه 
می زند. اگر آقایان نمی توانند کار کنند بگذارند آن هایی که 
قبلا کار می کردند یا افرادی که می توانند مشکلات این تیم را 
با گرفتن اسپانسر و آوردن پول حل کنند، بیایند. حدود ۲ ماه 
است که خطیر آمده، اما هیچ حرکت مثبتی انجام نداده. نه پول 
بازیکنان را دادند، نه پیش پرداخت ها را. نه طلب فصل گذشته 
را تسویه کردند و نه بازیکن برای تیم گرفتند. پس بودنشان با 
نبودنشان هیچ فرقی ندارد و بگذارند تیم به حال خودش باشد. 
حجت کریمی مدیریت قبلی خوب کار می کرد و آن همه بدهی 
داد و آدم قوی بود، چشم و دلش سیر بود و عاشق استقلال بود. 
چرا نگذاشتند او کار کند؟ کریمی را آنقدر اذیت کردند که گفت 
دیگر نیستم. رئیس خصوصی سازی فقط خواست که او را بزند، 
اما او خوب کار می کرد. وقتی کریمی مدیر باشگاه شد خیلی از 
بدهی ها را داد و روی ارتباطاتش این کار را کرد. اگر اسمش مدیر 
باشد، اما هیچ کاری برای باشگاه نکند چه اتفاقی می افتد، بود 
و نبودش هیچ فرقی ندارد. آقایان که نمی توانند کاری انجام 
بدهند خداحافظی کنند و بگذارند افراد دیگری کار کنند. آنقدر 
به تیم لطمه نزنند که طرفداران اذیت شوند. همه تیم ها به جز 
استقلال بازیکن گرفتند. مگر می شود تیم بزرگ با اسم بزرگ 
که این همه هوادار دارد، شرایطش اینطور باشد، اما آقایان عین 
خیالشان نیست. کجای دنیا مدیرعامل با دید خودش بازیکن 
می گیرد؟ سرمربی باید بازیکن انتخاب کند. خطیر خودش رفته 
با بازیکن عراقی قرارداد بسته و بعد به تیم دیگری داده است. در 
این شرایط نکونام بهترین نتایج را گرفته است و حضورش به 

بازیکنان استقلال اعتماد به نفس داده است. 

محسن بنگر پیشکسوت پرسپولیس در 
مورد شرایط شاگردان یحیی گل محمدی در 

لیگ برتر و دیدار با رقبا صحبت کرد. 
   در خصوص وضعیت این روزهای 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 پرسپولیس فصل را با دو برد خوب شروع 
کرد و توانست امتیازات کامل دو هفته اول را 
کسب کند ولی بدشانسی در دیدار با ذوب آهن 
مانع تکرار این اتفاق شد و دو امتیاز حساس را از 
دست دادند. پرسپولیس می توانست ذوب آهن 
را هم شکست دهد و با احترام به تیم خوب 
محمد ربیعی به نظرم پرسپولیس تیم برتر 
میدان بود. پرسپولیس در چند نقطه دچار 
مشکلات و نواقصی است که برخی از آنها به 
کمبودهایی برمی گردد که به نقل و انتقالات و 
عدم جذب بازیکن مناسب در برخی از پست ها 
مربوط است و برخی دیگر از مشکلات هم به 
عدم آمادگی بازیکنانی است که در آن پست ها 
به میدان می روند. تیم های گل  محمدی معمولاً 
ابتدای فصل به این شکل عمل می کنند و رفته 

رفته تیم سرحال می شود و جان می گیرد. 
 در خصوص نیمکت نشینی گولسیانی 
و عملکرد خوبش مقابل ذوب آهن نظر 

شما چیست؟
 حضور همزمان سه مدافع میانی قدرتمند 
در تیم اتفاق خوبی است. ما در سپاهان هم 
چنین شرایطی داشتیم و من و سیدجلال و 
هادی عقیلی کنار هم بازی می کردیم و آقای 
قلعه نویی از هر سه نفر ما استفاده می کرد. 
نیمکت نشینی گولسیانی به نظرم کفران 
نعمت است و بازیکن به این با کیفیتی نباید بلا 
استفاده بماند. امیدوارم گل محمدی تدبیری 

در این خصوص بیاندیشد. 
   در مورد تقابل این هفته با فولاد 

خوزستان نظر شما چیست؟
 نباید فریب نتایج فولاد را بخوریم. آنها تیم 
خوبی هستند و دست کم گرفتن آنها به خاطر 
نتایج چند هفته اخیر اشتباه است و ممکن 
است بتوانند پرسپولیس را غافلگیر کنند. 
فولاد تیم با کیفیتی است و نفرات خوبی هم در 
اختیار دارد و کادرفنی این تیم با تجربه هستند. 
پرسپولیس کار راحتی برابر آنها در اهواز ندارد. 

شاهرخ بیانی 
 کارشناس فوتبال 

بنگر: 
پرسپولیس گول نتایج 

فولاد را نخورد! 

قلعه نویی: شاید برخی بازیکنان به دلیل مسائل انضباطی به تیم ملی دعوت نشوند

پورموسوی: 
گفتم »برو بابا« و اخراج شدم! 

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال پس از نشست با 
مهدی تاج و مسئولان سازمان لیگ گفت: جلسه  خیلی خوبی 
درباره کلیت فوتبال ایران داشتیم. بحث لیگ، منافع باشگاه ها 
و هماهنگی  با تیم ملی امید و بزرگسالان را داشتیم که با حضور 
رئیس فدراسیون برگزار کردیم. سازمان لیگ، سرمربی تیم امید 
دغدغه هایشان را گفت و ما هم بیشتر شنونده بودیم. وی ادامه 
داد: خودم سال ها آن طرف میز بودم و می دانم که باشگاه ها هم 
دغدغه های خودشان را دارند. با توجه به تقویم فشرده ای که 
در این چند ساله داشتیم، مسئولان سازمان لیگ هم در تلاش 
هستند منافع باشگاه ها را در نظر بگیرند. تیم امید چند دهه است 
به المپیک صعود نکرده و رضا عنایتی در شرایط سختی عهده دار 

مسئولیت شده است. قلعه نویی عنوان کرد: هدف مان این است 
که لیگ مان اعتبار پیدا کند. شما می دانید که در فهرست گذشته 
ما ۱۳ نفر از لیگ بودند و ۱۱ نفر لژیونر باشند. این باعث شد که 
خیلی از لژیونرهای ما مثل شجاع خلیل زاده، کنعانی زادگان و 
شهاب زاهدی به لیگ برگردند. این شرایط نشان می دهد که 
برای مربیان تیم ملی لیگ و برای ما اعتبار لیگ مهم است. فکر 
نمی کنم که در مجموعه ای نبوده که در ۳، 4 هفته گذشته لیگ 
را این طور رصد کنند. سعی کردیم عدالت را رعایت کنیم و کسی 
که شایسته است دعوت شود و به فضای مجازی و چیز دیگری 
کار نداریم. وی اظهار داشت: شاید در این اردو یکسری ها باشند 
که در اردوی گذشته نبودند، مثلا در اردوی گذشته یکسری 

لیاقت داشتند ولی به خاطر یکسری مسائل نبودند. در این اردو 
هم ممکن است برخی نفرات به خاطر مسائل انضباطی نباشند. 
علاوه بر مسائل فنی خیلی به مسائل اخلاقی و نظم و انضباط 
اهمیت می دهیم. ما در جام ملت ها مقابل ژاپن ۳ بر صفر باختیم 
در مسابقه ای که یک بازی نزدیک بود و روی یک اشتباه گل 
خوردیم و نتوانستیم نتیجه را جبران کنیم. سرمربی تیم ملی 
فوتبال گفت: وظیفه مان این است که هم با باشگاه ها تعامل 
داشته باشیم و هم در تیم ملی نتیجه خوبی بگیریم و کاری کنیم 
که مردم ایران از فوتبال لذت ببرند. رسانه ها خیلی تاثیرگذار 
هستند و می توانند انتقاد سازنده داشته باشند و امیدواریم که 

همه با هم دست به دست هم بدهیم و نتیجه خوبی بگیریم. 

سید اکبر پورموسوی سرمربی تیم فوتبال 
استقلال خوزستان به تصمیمات سرنوشت ساز 

دیدار تیمش برابر استقلال اعتراض کرد. 
   شکست 

سید اکبر پورموسوی درباره شکست یک 
بر صفر تیم فوتبال استقلال خوزستان مقابل 
استقلال اظهار داشت: با اینکه امتیازات خوبی 
نگرفته ایم، روند رو به رشدی داریم و بازیکنان، 
خواسته های تاکتیکی را در زمین پیاده می کنیم. 
فوتبال رو به جلویی بازی می کنیم و نقطه امید 
وجود دارد که مشکل گلزنی برطرف شود. 

بازیکنان ما بازنده سربلند این مسابقه بودند. 
   گل حریف 

سرمربی تیم استقلال خوزستان در مورد 
اینکه برخی کارشناسان داوری معتقد بودند 
گل استقلال در شرایطی به ثمر رسید که مدافع 
تیم میزبان در موقعیت آفساید حضور داشت، 
خاطرنشان کرد: گل استقلال صد درصد آفساید 
بود و اشتباهات داوری باعث شد با امتیاز از 
زمین خارج نشویم. خودم تا سال ۱۳7۵ داوری 
می کردم و زمانی که داوران فعلی به سمت این 
حوزه نیامده بودند، مدرک داوری گرفتم. نسلی 

که کنار ما داوری می کردند، داوران بزرگی بودند. 
   اخراج 

پورموسوی درباره برخورد توپ به دست مدافع 
استقلال در محوطه جریمه این تیم تصریح 
کرد: نمی توان درباره این صحنه نظر قطعی داد، 
اما مهم ترین اعتراض من به اخراج خودم بود. 
داور چهارم بازی، داور وسط را صدا کرد و به او 
گفت بازیکن ما، بازیکن حریف را با آرنج زد. هیچ 
برخوردی وجود نداشت، اما نیمکت نشینان حریف 
به داور چهارم هجمه وارد کردند و من از بازیکنم 
دفاع کردم. به سمت نیمکت خودمان گفتم »برو 
بابا« که لفظ ما ایرانی هاست و توهین محسوب 
نمی شود! وی با اعتراض به اخراج خودش بیان 
کرد: من یک کارت زرد داشتم، اما داور به جای 
اینکه اخطار دوم را به من بدهد، مستقیماً  از کارت 
قرمز استفاده کرد. اگر کارت زرد دوم را می گرفتم، 
کارت های قبلی من پاک می شد. با این حال برای 

من یک کارت زرد و یک کارت قرمز منظور شد. 
   داور چهارم 

سرمربی استقلال خوزستان به تحسین از داور 
دیدار این تیم مقابل استقلال پرداخت و به تسنیم 
گفت: سلطانی از داوران خوب ماست و قضاوت 
خوبی داشت. البته کنار داوران جوان باید افراد 
بزرگی بگذارند تا به این جوانان کمک کنند. 
کمک داور اول اجازه نمی داد یک مو رد شود، اما 
گل آفساید را اعلام نکرد! انگار داور چهارم همانند 
بسیاری از بازیکنان ما برای اولین بار به ورزشگاه 

آزادی آمده بود!
   تغییرات مدیریتی 

پورموسوی درباره تغییرات مدیریتی باشگاه 
استقلال خوزستان و برکناری کیوان بابادی از 
مدیرعاملی این باشگاه اظهار داشت: او نقش 
زیادی در صعود استقلال خوزستان داشت. 
من به عنوان مسئول فنی تیم، وارد مسائل 

مدیریتی نمی شوم و باید تلاش کنم آرامش 
تیم به هم نریزد. ابتدای فصل درخواست هایی 
از مدیرعامل سابق باشگاه داشتیم، اما در ادامه به 
توافق رسیدیم و کارمان را دنبال کردیم. تاکنون 
بیشتر در تهران تمرین می کردیم و باید به اهواز 
برویم تا ببینیم چه خبر است. وی با تمجید از 
مدیرعامل شرکت ملی فولاد ایران خاطرنشان 
کرد: علی محمدی فردی غیربومی است، اما 
عملکرد او از خیلی از مدیران بومی بهتر است. او 
عاشقانه فعالیت می کند و یکی از عواملی بود که 
باعث شد در استقلال خوزستان کار کنم. حتی اگر 
پول نباشد، به محمدی اعتماد داریم و کار را جلو 
می بریم. تاکنون همه چیز خوب بوده و ۲0 درصد 
از قرارداد امسال و باقیمانده قرارداد سال گذشته 
بازیکنان پرداخت شده است. قول داده اند پاداش 
صعود به لیگ برتر هم پرداخت شود. سرمربی 
استقلال خوزستان در پاسخ به این پرسش که آیا 
این باشگاه بازیکن جدیدی به خدمت می گیرد یا 
خیر، تصریح کرد: در برخی پسُت ها به بازیکن نیاز 
داریم و باید مهاجم گلزن داشته باشیم. یکی دو 
بازیکن را کنار می گذاریم که هنوز تصمیم قطعی 

را درباره آنها نگرفته ایم. 

اختلاف داخلیاختلاف داخلی در اردوی آبـــی ها  در اردوی آبـــی ها 

یک خبر عالی برای بارسا که 
اکنون می تواند در مورد آینده 
فرمین لوپز، یکی از جواهرات 
جدید لاماسیا مطمئن باشد. با 
اعلام رسمی باشگاه بارسلونا، 
فرمین لوپز قراردادش را تا 

سال 2027 تمدید کرد.

هاشمی نسب در دوران 
مربیگری تبدیل به فردی 
مشهور شد که سرمربی 
می تواند برای جمع کردن 
حاشیه ها روی او حساب کند؛ 
شبیه به آنچه کریم باقری در 
پرسپولیس از خود به نمایش 

می گذاشت.

حضور سیدمحمد حسینی 
در پست هافبک دفاعی، 
نکته  ین  لب تر جا ید  شا
ترکیب اصلی تیم  تراکتور 
بود. او فصل گذشته مدافع 
مرکزی ثابت سرخپوشان 
تبریزی بود اما این فصل از 
ترکیب اصلی دور شده بود.
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        ترکیب   تمدید مربی


